

卫理公会以萨迦守望者 15-21/07/2021

七月第三个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为每一个基督徒家庭能将信仰实践在家庭生活中来祷告。疫情中，随着各人居家的时间加增，矛盾和冲突可能也就加增。所以，我们为基督徒能在家中彼此相爱和包容祷告，求主帮助基督徒将信仰生活化。愿家成为一个充满主爱的所在。
2. 为每一个基督徒家庭能在家中高举基督、并在家中设立基督的宝座而祷告。基督是每一个基督徒家庭之主，祂也是教会的元首。愿基督徒在家庭生活中常效法基督、荣耀基督。

二、教会

1. 祷告教会勇于活出信仰为社区服务。祷告我们不要因惧怕冠病感染而裹足不前，反而我们要抱着怜悯和恩慈的心为社区服务。祷告我们有能力跟随早期基督徒的足迹，他们因对社区无私的奉献和对当时受疫情影响之人付出爱及真实的见证而赢得了社区的敬重。
2. 祷告教会牧者和领袖蒙圣灵恩膏，有诸般的智慧时刻预备好面对因疫情骤升所带来的挑战，和疫情后的挑战。随着越来越多的基督徒在家中上网，求主引导教会妥善应对数字化对参与者心态之影响，并且晓得如何运用创意在多样线上聚会中，吸引上帝的羊，让他们更能投入参与聚会。

三、国家

1. 随着 DELTA 病毒入侵砂拉越，砂拉越灾难管理委员会近日宣布第二阶段复苏计划中有关堂食的标准作业程序（SOP）需要重新检讨。求主怜悯和保佑我国和我们的州属砂拉越，不让此变种病毒继续蔓延。
2. 我们感恩国会将于 7 月 26 日至 8 月 2 日举行为期五天的国会特别会议。下议院将于 7 月 26 日至 8 月 2 日开会，而上议院将于 8 月 3 日至 8 月 5 日举行会议。议会将向立法者提交国家复苏计划，并修改必要的法律以举行混合国会会议。让我们继续为国会的全面恢复会议来祈祷。让我们也祈祷国家紧急法令不会延长至 8 月 1 日之后，以便恢复合宜的治理。

四、世界

1. 世界卫生组织（WHO）的专家呼吁各国，切莫混打新冠疫苗，因为其利与弊还未明显。目前，一些国家已经实施混打疫苗，求主怜悯和引导，让各国政府愿意寻求和使用更安全的施打疫苗模式，将健康风险减至最低。
2. 在与疫情的持久战役中，世界各国的人民都已普遍产生“疫情疲劳症”，加上经济的衰退，一些西方国家如英国已决定与新冠病度“和平共存”。随着经济领域的全面开放，更大的疫情爆发可能发货所能。求主怜悯这个世界，让各国人民依然谨慎抗疫，遵守防疫 SOP，不掉以轻心。

Issachar Watchmen Methodist 15-21/07/2021

Prayer Items for 3rd week of July

A. Family

1. Pray for every Christian family to practice their faith in their daily family life. During the pandemic, as people spend more time together at home, conflicts may increase too. Therefore, we pray for Christians to practice love and tolerance at home, and ask the Lord to help Christians to live out their faith. May the home be a place full of love.
2. Pray for every Christian family to exalt Christ and establish the throne of Christ at home. Christ is the head of Christian family, and is therefore the head of the church. May Christians always imitate and glorify Christ in their family life.

B. Church

1. Pray that the church will step out in faith to serve the community. Pray that we will not let the fear of the Covid-19 pandemic rule over us, but that we will have the courage, wisdom and freedom of faith to bring relief and serve the community with compassion and grace; as people cry out for help in this National White-Flag Movement. Pray that we will walk in the footsteps of the early church Christians, who won favor with their community by their authentic witness of courageous selfless service, their generosity, and sacrificial love for those severely impacted by the plagues.
2. Pray that the Holy Spirit will anoint the pastors and church leaders and have the wisdom needed to face the challenges after the epidemic. As more and more Christians go online and worship at home, we ask the Lord to guide the church to properly cope with the impact of digitalization on the mentality of participants, and to find creative solutions to garner attention for the various online gatherings.

C. Nation

1. With the DELTA virus invading Sarawak, the Sarawak Disaster Management Committee recently announced that the standard operating procedures (SOPs) for dine-in in the second phase of the recovery plan is now to be reviewed. May the Lord protect our country and our state Sarawak so that this virus variant will not continue to spread.
2. We give thanks that Parliament will resume in a special sitting for five days from July 26 to August 2. The lower house, the Dewan Rakyat, will sit from July 26 to August 2, while the upper house, the Dewan Negara, will sit from August 3 to August 5. The sitting will be held to present a national recovery plan to lawmakers and to amend necessary laws to conduct hybrid Parliament meetings. Let us continue to pray for the full restoration of Parliamentary Sittings. Let us also pray that the National Emergency Order will not be extended beyond August 1, so that rightful governance can be restored.

D. World

1. Experts from the World Health Organization (WHO) urge all countries to refrain from mixed vaccination, because its advantages and disadvantages are not yet been proven. At present, some countries have implemented mixed vaccination. We pray for God's mercy and guidance, so that government of every country will be willing to seek and use safer vaccination methods to minimize health risks.
2. In the protracted battle against the epidemic, people are generally suffering from "pandemic fatigue". Coupled with the economic recession, some Western countries, such as the United Kingdom, have decided to "peacefully coexist" with the Coronavirus and re-open their economic sector. But, in doing so, they run the risk of a greater spread of the virus. Pray that the people of every country will continue to remain cautious as we battle the pandemic, and continue to abiding strictly to the SOPs.

Isakhar Pengawal Methodist 15-21/07/2021

Doa minggu ketiga Julai

A. Keluarga

1. Berdoa agar semua keluarga Kristian dapat mempraktikkan keyakinan mereka dalam kehidupan keluarga. Masa pandemik ini, masa pergaulan antara ahli keluarga menambah, konflik juga mungkin menambah. Jadi kita berdoa agar Kristian saling mengasihi dalam keluarga, mempraktikkan keyakinan, semoga semua keluarga dipenuhi kasih sayang.
2. Berdoa agar Kristus ditinggikan dalam keluarga Kristian, takhta Kristus didirikan dalam keluarga. Kristus adalah ketua keluarga Kristian, Dia jugalah Ketua gereja. Semoga semua Kristian mempelajari dan memuliakan Kristus dalam keluarga masing-masing.

B. Gereja

1. Berdoa agar gereja menghidupkan keyakinan melalui kasih sayang dalam melayani masyarakat. Berdoa agar kita tidak ketakutan untuk melayani masyarakat kita disebabkan virus. Semoga kita belajar Kristian Kristian dulu yang mempersembahkan diri sendiri dalam melayani masyarakat mereka, melayani dan mengasihi orang yang terpengaruh bawah pandemik dengan kasih sayang dan saksi yang benar.
2. Berdoa agar pemimpin-pemimpin gereja dipenuhi Roh Kudus, ada kebijaksanaan untuk siap sedia menghadapi cabaran-cabaran yang disebabkan oleh wabak yang semakin serius. Semakin banyak Kristian yang menyertai secara talian. Mohon Allah memimpin supaya gereja dapat menguna cara yang kreatif dalam pelbagai acara, menarik domba Allah, supaya mereka lebih menyertai dalam persekutuan.

C. Negara

1. Virus COVID-19 Delta telah masuk ke Sarawak, Jawatankuasa Pengurusan Bencana Sarawak baru-baru ini mengumumkan bahawa prosedur operasi standard (SOP) untuk makan di restaurant, fasa kedua pelan pemulihan perlu dikaji semula. Semoga Tuhan mengasihani dan memberkati negara kita dan Sarawak, negeri kita, agar virus varian ini tidak terus menyebar.
2. Kami bersyukur kerana Palimen akan mengadakan mesyuarat Palimen khas selama lima hari dari 26 Julai hingga 2 Ogos. Dewan Rakyat akan bersidang dari 26 Julai hingga 2 Ogos, dan Dewan Negara akan bersidang dari 3 Ogos hingga 5 Ogos. Parlimen akan menyerahkan rancangan pemulihan nasional kepada penggubal undang-undang dan meminda undang-undang yang diperlukan untuk mengadakan mesyuarat parlimen campuran. Marilah kita terus mendoakan agar Parlimen dimulakan semula. Marilah kita juga berdoa agar keputusan darurat nasional tidak diperpanjang melebihi 1 Ogos agar pemerintahan yang sesuai dapat dipulihkan..

D. Dunia

1. Pakar dari Pertubuhan Kesihatan Sedunia (WHO) mendesak semua negara untuk tidak mencampurkan vaksin covid-19, kerana kebaikan dan keburukkan belum jelas setakat ini. Pada masa ini, beberapa negara telah menerapkan vaksin campuran. Berdoa untuk belas kasihan dan bimbingan Allah, sehingga pemerintah semua negara bersedia mencari dan menggunakan cara vaksin yang lebih selamat untuk meminimumkan risiko kesihatan.

2. Dalam pertempuran berlarutan melawan wabak ini, orang di semua negara umumnya menderita "keletihan wabak". Ditambah dengan kemelesetan ekonomi, beberapa negara Barat seperti England telah memutuskan untuk "hidup damai" dengan COVID-19. Dengan pembukaan sepenuhnya bidang ekonomi, wabak yang lebih besar mungkin berlaku. Semoga Tuhan mengasihani dunia ini, sehingga masyarakat dari semua negara akan tetap berhati-hati dalam memerangi wabak ini, mematuhi SOP pencegahan wabak, dan tidak menganggapnya ringan.